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GÜNTER DALMA MÁRIA 
ÉVES BESZÁMOLÓ 

A 2022-2023-es évben végzett tevékenységről 

ÁLTALÁNOS HK-S TEENDŐK 

 
 

▪ Részt vettem a HK rendszeres és rendkívüli ülésein. 

▪ Részt vettem: 

o 31 HK ülésen 

o 7 Kari tanácson 

o 1 Ünnepi Kari Tanácson 

o 10 Oktatási Bizottság ülésen 

▪ 1 OB Szabályzatok Munkabizottság ülésen 

o 3 Mérnökinformatikus Szakbizottsági ülésen 

o 1 Minőségbiztosítási Bizottság ülésen 

o 5 Külső Oktatási Bizottság ülésen 

o Különböző workshopokon: 

▪ TMCS - IMSc workshopon 

▪ EHK struktúra és Irodafestés workshopon 

▪ Külügyi workshopon 

▪ 2 Utánpótlás workshopon 

▪ 2 Juttatási Bizottság workshopon 

▪ 2 Jutalmazás workshopon 

o Különböző munkacsoporti üléseken: 

▪ 12 TMCS ülésen 

▪ Munkacsoport vezetői ülésen 

▪ Tervező MCS ülésen 

o Részt vettem több Utánpótlásképzés alkalmon 

▪ Ügyeletet tartottam 9 alkalommal, telefonos ügyeletet tartottam több, mint 2 héten keresztül 

▪ Válaszoltam hallgatói kérdésekre/megkeresésekre levelezőlistákon, személyesen, telefonon és 

egyéb fórumokon összesen legalább 332 alkalommal. 

POSZTTAL KAPCSOLATOS TEENDŐK 

 
 
Oktatási Referens 

▪ 1 TMCS ülést tartottam 

▪ Folyamatosan tartottam a kapcsolatot karunk oktatási dékánhelyettesével az aktualitások, 

oktatási ügyek kapcsán 

▪ Folyamatosan egyeztettem karunk oktatóival a különbözői hallgatói visszajelzésekről és 

megkeresésekről. 

▪ Rendszeresen egyeztettem az Oktatási Bizottság elnökével aktuális ügyek kapcsán 
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▪ Rendszeresen egyeztettem a kari szakbizottságok elnökeivel aktuális ügyek kapcsán. 

▪ Rendszeresen egyeztettem a tanköri koordinátorral aktualitások kapcsán 

▪ Rendszeresen egyeztettem Tevesz Gábor dékáni megbízottal aktualitások kapcsán 

▪ Folyamatosan egyeztettem a tanulmányi munkacsoport tagjaival az elmúlt 1 év során 

bármilyen, az oktatási területhez köthető problémával, feladattal kapcsolatban. 

▪ Folyamatosan egyeztettem a tanulmányi munkacsoport tagjaival levelek kapcsán felmerülő 

kérdéseik kapcsán és a TMCS futó projektjei kapcsán 

▪ Az újoncok, TMCS-be történő bevonásával foglalkoztam 

▪ Folyamatosan egyeztettem az Tanulmányi Munkacsoport Vezetőjével (Supp Györggyel) a 

TMCS aktualitásokról, oktatási ügyeket érintő kérdésekről 

▪ Folyamatosan egyeztettem a VIK HK Elnökével (Held Noémivel) oktatással kapcsolatos 

aktualitások kapcsán 

▪ Egyeztettem a VIK HK referenseivel oktatási érintettségű kötelezettségiek kapcsán 

o A KHK elnökkel karunk szakjainak szakmai gyakorlatainak hosszáról 

o A Szociális Referenssel a Tanulmányi Ösztöndíjosztás elveiről 

o A Pályázati Referenssel a KBME és az NFÖD kapcsán 

▪ Rendszeresen frissítettem a levelezőlista tagságokat, karbantartottam a TMCS listáit 

▪ A TMCS vezetővel javaslatot tettünk az oktatási bizottságok delegáltjaira (az év során 3 

alkalommal), és folyamatosan tartottam a delegáltakkal velük a kapcsolatot 

o Kezeltem az esetleges év közbeni változásokat 

▪ Az EHK Külső Oktatási Bizottságában közreműködtem, a felmerülő kötelességeket határidőre 

elláttam. 

▪ Tájékoztattam a munkacsoportot a KOB-ban történtekről, illetve véleményeztettem a 

szükséges témákat 

▪ Rendszeresen egyeztettem az EHK Oktatási Referensével (Szabó Dániel), majd az EHK 

Elnökével (Radácsi Kristóf, elnöki hatáskörben Oktatási Referens) oktatási ügyek kapcsán 

▪ Egyeztettem kari oktatási referensekkel aktualitások kapcsán 

▪ Különböző kari oktatásszervezési szabályzatok elkészítésében vettem részt. 

▪ Különböző hallgatói kérdések kapcsán rendszeresen egyeztettem a KTH munkatársaival, az 

Oktatási Rektorhelyettessel, illetve a Dékáni Hivatallal. 

▪ Rendszeresen bíráltam kérvényeket a KTB hallgatói delegáltjaként 

o Összesen 46 alkalommal 

▪ HK Tudástár szerkesztés, oktatási felület. 

▪ Területi értékelő alkalmakon vettem részt a TMCS vezetővel és az oktatási terület 

tanácsadójával 

TANULMÁNYI MUNKACSOPORTBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

▪ Félévente átnéztem és véleményeztem a ZH-rendeket és vizsgarendeket. 

▪ Az IMSC program módosításával foglalkoztam 

▪ Átnéztem a frissített Kérvénymintát. 

▪ Villamos energetika ZH problémájával foglalkoztam. 
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▪ Az OB-s tárgyakreditációs TAD-okkal foglalkoztam. 

▪ Részt vettem a mérnökinformatikus és a villamosmérnök BSc specializáció tájékoztatón, ahol 

megtartottam a HK információs blokkját 

▪ Összegyűjtöttem és rendszereztem a TMCS számára a pótpótZH-k megtartása mellett szóló 

érveinket 

▪ Összegyűjtöttem a TMCS számára új TAD-ok átnézésének legfontosabb szempontjait 

▪ Összegyűjtöttem a TMCS számára a jegyzőkönyvvezetés kapcsán a legfontosabb tudnivalókat 

▪ Továbbítottam a TMCS listára az OB és a MISZB anyagait 

▪ Szorgalmaztam a BProf felmérés idei újraindítását 

▪ Kértem a PR-t, hogy posztoljunk az idei tanulmányi alapú átsorolásról 

▪ Foglalkoztam a Haladó lineáris algebra tárgy körüli problémákkal 

▪ Foglalkoztam a Grafika házi körüli problémákkal 

▪ Foglalkoztam a fegyelmis ügyekkel 

▪ Foglalkoztam az Adatbázisok tárgy vizsgáinak online lebonyolításának kérdéskörével 

▪ Foglalkoztam az Adatelemzési platformok tárgy problémáival 

▪ Foglalkoztam a villamosmérnök Matematika A2 2. zh körüli problémákkal 

▪ Foglalkoztam a Rendszerelmélet ZH-k körüli problémákkal 

▪ Átnéztem a BProf kérdőívet 

▪ Átnéztem a KTB keresztfélévekről szóló javaslatát. 

▪ Foglalkoztam az Adatbázisok vizsgái kapcsán kialakult KTB álláspont kialakulásának 

nyilvánosságával 

▪ Átnéztem és véleményeztem a Digitális technika 2 felülvizsgálati formját 

▪ Átnéztem és véleményeztem az IMSC kérdőívet 

▪ IMSC motivációs beszélgetés szervezéhez kapcsolód feladatokkal foglalkoztam 

▪ TAD átnézésekkel foglalkoztam 

▪ Foglalkoztam a Bevezető Matematika és a Testnevelés tárgyak körüli problémák kapcsán 

▪ Foglalkoztam a Kódolás és IT Biztonság tárgy laboratóriumi beugrói körüli problémákkal 

▪ Informatikai rendszertervezés tárgy házi feladatainak kiírásainak nyelvezetével foglalkoztam 

▪ Fizikai alapismeretek előadásai körül felmerült anomáliákkal foglalkoztam 

▪ Az Épített környezetünk fotós szemmel c. tárgy kapcsán felmerült problémákkal foglalkoztam 

▪ Az Üzleti jog tárgy ZH anyaga kapcsán felmerült problémákkal foglalkoztam 

▪ Matematika A4 tárgy iMSc-s része körüli problémákkal foglalkoztam 

▪ Informatikai rendszertervezés tárgy házi feladatainak nyelvezete körüli problémákkal 

foglalkoztam 

▪ Matematika A4 IMSc kurzusának oktatása körüli problémákkal foglalkoztam 

▪ Kódolástechnika ZH körüli problémákkal foglalkoztam 

▪ Elektronika 1 ZH körüli problémákkal foglalkoztam 

▪ A Funkciófejlesztési technológiák házi feladata körüli problémákkal foglalkoztam 

▪ Fizika 1 tárgy vizsgáinak létszáma körül felmerült kérdésekkel foglalkoztam 

▪ A Programozás alapjai 1 (infó) körüli teljesítési kérdésekkel foglalkoztam 

▪ Egy Programozás alapjai 3 laborvezetővel kapcsolatos észrevételekkel foglalkoztam 

▪ Az OB ülést megelőzően az 5G tárgyak TAD-jaival és koncepcióival foglalkoztam 

▪ Egy hallagató Adatbázisok vizsgája kapcsán kialakult helyzettel foglalkoztam 
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▪ Egy hallgató Programozás alapjai 1. kapcsán felmerült problémáival foglalkoztam 

▪ Részletesen foglalkoztam az MSc-s tantervi átmenetekkel és a mesterképzésüket 2022 őszén 

megkezdett hallgatók helyzetével 

▪ Egy másik karról átvett hallgató adminisztrációs folyamataival foglalkoztam 

▪ Részletesen foglalkoztam a Fizikából lemaradó mérnökinformatikus BSc-s hallgatók, 

tantervváltozás miatt kialakult helyzete kapcsán 

▪ Űrtechnológia laborok körüli problémákkal foglalkoztam 

▪ Átnéztem a BProf projektet 

▪ Foglalkoztam a Microsoft Tanúsítványokkal kapcsolatos kérdéskörrel 

▪ A specializáció szabályzattal foglalkoztam 

PR MUNKACSOPORTBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

▪ Részt vettem a Tisztújítás nyereményjáték sorsoláson 

▪ Szorgalmaztam a nyári tanulmányi alapú átsorolás hirdetését. 

▪ Részt vettem a BME alapításának 240. évfordulója alkalmából tartott hangversenyen a MÜPA-

ban 

▪ Átnéztem a Gólyaimpulzust 

▪ BME Urbanisztika Tanszék - közismereti választható tárgyainak hirdetésével foglalkoztam 

▪ Tárgyfelvétel végének hirdetését szorgalmaztam 

▪ Szorgalmaztam az MSc tájékoztató hirdetését 

▪ Szorgalmaztam az új MSc képzési programok hirdetését 

▪ Szorgalmaztam a HK karácsonyi leállás hirdetését 

▪ Szorgalmaztam a 6 vizsgás szabály megszűnése kapcsán közzétett EHK poszt hirdetését 

▪ Szorgalmaztam a nyelvvizsgás szabály megszűnése kapcsán közzétett EHK poszt hirdetését 

▪ Szorgalmaztam a Josef Heim ösztöndíj hirdetését 

▪ Szorgalmaztam a HCAIM ösztöndíj hirdetését 

▪ Szorgalmaztam az MSc-s tantervi átmenetek hirdetését 

▪ Szorgalmaztam a tárgyfelvételi időszak végének hirdetését 

▪ A tisztújítás PR-t szorgalmaztam. 

JUTTATÁSI BIZOTTSÁGBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

▪ Szociális pályázat bírálói vizsgát tettem, szóbelit és írásbelit a januári időszakban 

SAJÁT PROJEKTEK, ESETI FELADATOK 

 
 

▪ KOB TVSZ módosítási javaslatok projekt: 

o Átnéztem a teljes TVSZ-t és módosítási javaslatokat fogalmaztunk meg a TMCS-vel 

o A KOB-ra beérkezett módosítási javaslatokat véleményeztem 
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▪ Tantárgy- és kurzusfelvétel rendje, új elveken alapuló tantárgy- és kurzusfelvétel 

o Félévről félévre véleményeztem a tantárgy- és kurzusfelvétel rendjét 

o Álláspontot fogalmaztam meg a ETB javaslatára az új elveken alapuló tantárgy- és 

kurzusfelvétellel kapcsolatban 

▪ OB szabályzatok munkabizottság 

o Részt vettem a munkacsoporti megbeszéléseken 

o A specializációválasztási szabályzat és a Szakdolgozat, Záróvizsga és Oklevélszabályzat 

új tantervhez aktualizálásával foglalkoztunk 

▪ Gólyatábor, Gólyahét 

o Aktualizáltam a GTB Senior HowTo-t 

o Aktualizáltam a Villinfó round blokk anyagát 

o Aktualizáltam a Kártyás egyetemes blokk anyagát 

o Megtartottam GTB előtáborban a HK előadást 

o 2 HK ZH-t és egy HK felmérő formot állítottam össze a seniorok számára 

o Átnéztem a GólyaZH-t 

o Egyeztettem az illetékesekkel a G7 HK előadás kapcsán 

o Részt vettem a Szülői Fórumon 

▪ Educatio segédanyagok 

o Frissítettem a Senior HowTo-t, 

o Frissítettem az általános BSc handout-ot, 

o Frissítettem az általános MSc handout-ot, 

o Elkészítettem az új tanterv változásainak összefoglalását tartalmazó segédanyagok 

villamosmérnöki, illetve mérnökinformatikus szakra. 

▪ Tankörbesorolás 

o A megfelelő külső szereplőkkel egyeztettem a szükséges adatokról (DH, KFB, SSSL) 

és felmerülő problémákról 

o A HK technikai felelősével és a TMCS néhány tagjával elkészítettük és ellenőriztük a 

tankörbeosztást 

▪ Tantervreform 

o Részt vettem az MSc tantervek véglegesítése körüli munkálatokban 

o Átnéztem a szakok új TAD-jait és visszajeleztem a követelmények kapcsán 

o Az előtanulmányi rendekkel foglalkoztam 

o Kértem a munkacsoportot, hogy alakítsunk ki álláspontot a Specializáció és ZV 

szabályzattal kapcsolatban 

▪ Tanköri foglalkozás 

o Aktualizáltam a HK-s kiegészítő anyagokat az őszi és a tavaszi félévre vonatkozóan is 

o Részt vettem az angol Tanköri Foglalkozások létrehozásában 

▪ 2023-es és 2024-es felvételi 

o Véleményeztem az intézményi pontszámítási rendszert 

o Tájékoztató alkalmakat tartottam HK-soknak és senioroknak az új felvételi rendszerről 

▪ Új tanterv, első féléves tárgyak értékelése projekt 

o Összegyűjtöttem a releváns OHV-ket 

o Irányítottam a kiértékelések körüli folyamatokat 
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▪ Tudásátadás 

o Ciklus elején a Tanulmányi Munkacsoport Vezető betanulását segítettem, a feladatok 

összeszedésével, feladatai folyamatos monitorozásával, 

o Ciklus végén a következő Oktatási Referens és a következő TMCS vezető betanításával 

foglalkoztam, a fontosabb feladatok átbeszélésével. 

o Szerkesztettem a Tudástár releváns részeit. 

o Tájékoztattam a posztváltásról a releváns egyetemi szereplőket 

EGYÉB FELADATOK 

 
 

▪ Részt vettem 3 darab EHK táborban 

▪ Részt vettem 3 darab VIK HK táborban 

▪ Részt vettem csapatépüléseken 

▪ Részt vettem a kari vezetéssel folytatott beszélgetéseken 

▪ Részt vettem a gólyatábori megjelenésen 

▪ Részt vettem HK ZH felkészülő alkalmakon 

▪ Részt vettem a HK ZH-n 

▪ Személyiségteszteket töltöttem 

▪ Részt vettem tankörlátogatásokon 

▪ Részt vettem az Education 

▪ Részt vettem HK percek alkalmakon 

▪ Részt vettem a HK, a KT, a KTB és a Bizottságok elektronikus szavazásain 

▪ Részt vettem a Kari Évnyitón 

▪ Részt vettem a BME Jeges Esten 

▪ Részt vettem a GPK-val és a TKK-val közös csapatépülésen 

▪ Részt vettem a Műegyetemi Nyitányon 

RÖVID SZÖVEGES ÉRTÉKELÉS AZ ÉVES MUNKÁMRÓL 

 
 
Az elmúlt év során a VIK HK Oktatási Referenseként tevékenykedtem. Feladataim közé tartozott a 
VIK oktatási dékánhelyettesével való kapcsolattartás, oktatókkal való egyeztetés, illetve a karon 
felmerülő oktatással kapcsolatos hallgatói problémák orvoslása. Aktívan részt vettem a kari oktatással 
kapcsolatos bizottságok munkájában, törekedtem arra, hogy a hallgatói érdekek maradéktalanul 
képviselve legyenek a bizottsági-, kari- és egyetemi szinteken egyaránt. Úgy gondolom sikeres évet 
tudhatunk magunk mögött. Oktatási szempontból a VIK teljeskörű tantervreformja ment végbe, 
emellett felvételi ügyekkel és rezsi-megszorításokból fakadó oktatásszervezési kérdésekkel 
foglalkoztunk. 


